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Zdravim tak uz mam jasno ze chci kolku ale nevim bud novou Goes 625i max LTD a nebo ojetou
grizzlynu 700efi a nebo 660.....Prosim o radu a pro a proti te dane 4kokly opravdu zacinam a jedine na
cem jsem nekdy jel byl neaky linhai 260 nebo co to vlastne bylo :) A kamos ma linhaje 300 4x4 a prijde
mi to hoodne slabe... Dekuji a popripadne nabidky na prodej uvitam :)
Roxteedy 13.12.2010 23:47:13

Ty si kup co chceš :-DD Já uvažoval tak, že sem chtěl novou. Bo u kolky platí 10x tolik
co u auta - kdoví co s tim ten předchozí majitel dělal. Proč by se někdo zbavoval
zachovalý Grizzliny? Máš podle mně tak 1:1 že koupíš kasičku, do který budeš sypat.
Takže bejt Tebou, zvažuju esi připlatit na Geizzlinu novou, nebo stačí číňanec.  Já zvolil
číňance a jsem moc spokojenej. Dávám Gladovi za uši, co se týče tahu a práce. Ale je
fakt, že bahno nemam rád a vodu měl jen po stupačky (y). Na práci je úžasnej a
odolnej. Má neskutečně pevnej rám.   Být Tebou, zvážim ten GOES. Já třeba jsem měl
s X6kou ze začátku problémy. Vadná série nádrží a špatná série palivových pump. Ani
jedno nebyla závada, že by mně to někdy někde nechalo, nebo že bych nenastartoval.
Takže bych to možná ani soudně nevymohl. Nastartoval jsem v nejhorších případech
třeba na 10tý, ale nastartoval. Jen díky přístupu a zázemí Journeymana všechno
vyřešeno, perfektně a k mojí spokojenosti. Občas mi vrznou mi tlumiče, hned mám
slíbenej novej a lepší typ. Nevim, GOESe jsem neměl, ale myslim, že takovou podporu
nezajistí. Prostě na to nemá objem a zázemí. Taky ty plasty jsou atypický. Může bejt
problém je sehnat.  Zvaž to, esi Ti ten rozdíl v ceně za to stojí. A třeba zkus zatlačit ve
Stránčicích na slevu (y)  Pokud se Ti naopak GOES líbí víc designově, je to zase
závažíčko na druhou stranu vah.  Přeju šťastnou volbu, ať si i za 5let spokojenej (y)
Mandy18 14.12.2010 00:05:25

Diky moc :) ja bych koupil goese ale ten servis to je to co me vadi nikde to neni..ale cf
moto jako cf moto mozna ten journeyman by to zeservisoval :) No a zachovaly
yamahy? no bud finance a nebo to nekoho prestane bavit :) klidne uvitam i jine nazory
ale chci kvalitni kolku co neco vyjede a vykon aby byl porad v rezerve :) Diky chlapy
Kartkarel 14.12.2010 00:22:19

Mandy18> to píšeš asi o Can-am jestli se nepletu :lol:
Mandy18 14.12.2010 00:44:42

No ja nevim :) Moje predstava Je kolka okolo 150 +- jedno jestli nova nebo jeta ale
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aby neco dokazala :)
Roxteedy 14.12.2010 08:24:37

Mandy18> Journeyman Ti to zaservisuje, to je jasný, ale za peníze (s) nejsou charita.
A třeba konkrétně jen ta sada tlumičů o kterých píšu je za cca 20tis.  Navíc, GOES je
sice CFM, ale má úplně jiný plasty. Takže kdybys ho pak nesehnal, tak si v řiti a musíš
měnit VŠECHNY za sadu origo CFM a to je raketa (n) Uživatel Fernet tady z fóra má
NewForce. Což je vlastně CFMOTO500 s jinýma plastama. Po kolizi s traktorem zjistil,
že NewForce to zabalilo a že potřebnej plast prostě nesežene. Tak mu to udělali v JM,
tuším za 40tis, nebo kolik.  Jinak, na ty inzeráty fakt bacha. Docela se bavim, když
znam tady konkrétní lidi z fóra. Vim, co s tim dělaji. A pak vidíš jejich stroj vymydlenej
a ty pohádky k tomu (s)
Go-Go 14.12.2010 09:17:59

Za 150 môžeš mať akurát Taiw-an alebo Či-nu. Ale z vlastnej situácie viem že na
Japon-ca nemam. Môj nazor radšej novú kolku zo zarukou ako jazdenú na vlastné
triko. Maj-sa. :lol:
Petzl 14.12.2010 09:20:31

Tak to jsem asi vyjímka,koupil jsem lehce bouraného Grizlíka 660 před 3roky mám
12tis/km najeto a ještě jsem neměl žádnou vážnou poruchu.Tím nechci nikomu nic
vymlouvat,muže se stát cokoliv.Za mě raději jetou Yamahu než novou čínu.
Go-Go 14.12.2010 09:27:58

Petzl>  Chcel bi som mať taktiež také šťastie. Moja osobná skúsenosť že japonskú
kolku má väčšinou ten kto si to môže bez problémov dovoliť, a nemusí sa zaoberať
otazkou či ju šetriť alebo nie.
Petzl 14.12.2010 09:35:53

Go-Go> Určitě tě chápu jen zdůrazním že jsem G660 koupil před 3roky za 88 000tis z
Brna od cizího chlapa přes inzerci s žlutými spz+vsechny nové plasty k tomu,původní
jsou oštípané.Člověk musí hledat a hledat.Taky musím říct že za ty 3roky co jí mám,mě
opravdu nestála žádné peníze,kromě zadních ložisek 1200kč..Nezdá se mi že by to byl
žrout peněz.Určitě to ale nechci tvrdit ani o čínanech.Říkám jen svoje zkušenosti co
mám..
1Pegas 14.12.2010 09:40:27

Konečný rozhodnutí bude nakonec stejně jenom na tobě. Tady se dozvíš jenom to, že
co není amerika nebo japonec je špatný. Koukni po fóru, kdo má jakou 4kolku a napiš
mu SZ ať ti řekne svoje zkušenosti se svojí 4kolkou. Když bude férovej, tak ti řekne
klady i zápory, ale informace JPP (jedna paní povídala) jsou ti k ho.nu.
Blade.Max 14.12.2010 10:02:40

Obecně je podle mně větší pravděpodobnost, že vyhraješ ve sportce... než, že natrefíš
na zachovalou , v dobrém stavu, ojetou čtyřkolku. ;-) Ale rozhodnutí je na tobě.
Petzl 14.12.2010 10:06:08

1Pegas> Já bych si ale nedovolil tvrdit že čína je špatná.Řeknu jen....Žádná 4kolka
není dokonalá ani nejlepší...
Blade.Max 14.12.2010 10:07:11
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Petzl>1Pegas> Já bych si ale nedovolil tvrdit že čína je špatná.Řeknu jen....Žádná
4kolka není dokonalá ani nejlepší...

  (y)
1Pegas 14.12.2010 10:57:01

Petzl>1Pegas> Já bych si ale nedovolil tvrdit že čína je špatná.Řeknu jen....Žádná
4kolka není dokonalá ani nejlepší...

 Jsi jeden z mála, co tohle řekne. Bohužel je tady dalších x lidí, co budou tvrdit to svoje
a třeba ani zkušenost s danou kolkou nemají, ale kamarád slyšel, že.....
Mandy18 14.12.2010 13:48:55

No je zase pravda ze kdyz koupim jetou tak opravdu nevim kdo s ni jak zachazel..
Jeste jsem koukal kdyz neakou kacku prihodim muzu mit Suzuki Kingquad 700 to taky
myslim ze by slo!! A jinak jsem mechanik takze ne z kazdou blbosti nekam poletim ale
opravdu nechci den jezdit a tyden opravovat...A nebo je na netu hodne kingquadu co
maji najeto 1000km a to podle me neni zas tak spatne...
Roxteedy 14.12.2010 14:30:13

Stejně jako v bazarech aut po důchodci, kterej s tim jezdil jen na nákupy a najel za
10let 80tis km (y)  Chlape, přemejšlej, proč by se takovýho Kinga někdo zbavoval?  
Mandy18>A nebo je na netu hodne kingquadu co maji najeto 1000km a to podle me
neni zas tak spatne...

1Pegas 14.12.2010 14:52:04

Roxteedy> No předse proto, že mu stojí v kůlně a vůbec na něm nejezdí. :lol:
Mandy18 14.12.2010 14:54:49

Jo to je dobrej nazor ale tak znam pripady ze se skoro novych stroju zbavuji kvuly
financim prece je ta krize :) No uvidime jeste sem dostal typ na canama 400 ale me to
prijde malo :( treba tam ta sila je ale kdyz vidim kamose z linhaj 300 4x4 tak to je
strasny...
Blade.Max 14.12.2010 15:12:11

Mandy18> Linhai neni Can-am! Ikdyž obecně dát za 400ccm nějakých 190tis. je dle
mého názoru luxus.
Aligator-max 14.12.2010 15:27:14

Linhaja a canam nemůžeš vedle sebe rovnat jinak co se týká plastu čf je má bohužel
hodně křehké já byl se suzou naboku asi 3x ale žádný náznak poškození to samé vcil v
mrazech pasty jsou krásně houževnatě chybné a nebál bych se jít do jete yamahy
systému nebo jiné známé značky podívej se na moje fotky jak jezdím a kde na
WWW.aligator.estranky.cz  Najeto mám 6000 a nějaké zásadní problémy jsem neresil
Aligator-max 14.12.2010 15:30:25

A co se značkových kolek a málo km týká tak to může být jak u kamarada Polaris 850
má Ho rok najeto 700 km důvod koupil kvůli dph zase prodá a koupi nový
Mandy18 14.12.2010 15:35:35
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No ale zase linhaj a canam je skoro stejny obsah...No me se kawa hodne libi a suzuki
brutalforce taky ale potreboval bych se na tom projet jinak to muzu resit roky :) a tady
u nas v atv nic na vyzkouseni nemaji :( vse na obednavku
martinur 14.12.2010 16:00:47

Mandy18> Radí ti zde zkušení kolkaři a ty se ani nenamáháš číst svá (již tři stejná)
vlákna. Natož ostatní vlákna. Tohle jsem ti psal 15.10.2010: "Kup co uznáš za vhodné ,
ale nejdřív si můžeš přečíst forum. Sorry, ale z tvých příspěvků je evidentní, že jsi
skoro nic nečetl a založil zbytečně jedno vlákno navíc." Lze to použít i dnes. Včetně
opětovného "suzuki brutalforce".
Mandy18 14.12.2010 16:10:58

No zajmalo me jestli novou cinu a nebo ojetou znacku a na to odpoved uz jsem dostal
tak ted jen polemizuji...
martinur 14.12.2010 16:12:19

Mandy18>No ale zase linhaj a canam je skoro stejny obsah...No me se kawa hodne libi
a suzuki brutalforce taky ale potreboval bych se na tom projet jinak to muzu resit roky
:) a tady u nas v atv nic na vyzkouseni nemaji :( vse na obednavku

 Jen namátkou, další odkazy si můžeš najít: KV Racing Karlovy Vary - Kymco AUTO
MOTO ČERVEŇÁK Cheb - TGB, Suzuki, Polaris, Yamaha, AC ATV centrum Karlovy Vary -
téměř všechny značky (v bazaru 6 strojů)
martinur 14.12.2010 16:15:19

Mandy18>No zajmalo me jestli novou cinu a nebo ojetou znacku a na to odpoved uz
jsem dostal tak ted jen polemizuji...

 Goes může být šlápnutí do měkkého.  Než ten, tak raději Cf Moto X6 nebo raději TGB
550 nebo ještě lépe Kymco 500 IRS. Vše za stejné peníze.  Jetého japonce bych koupil
jedině od někoho koho znám osobně.
Blade.Max 14.12.2010 16:19:31

martinur> Já myslel, že akce na Kymco (MXU 550 IRS) už skončila, respektive už byly
vyčerpány zásoby.
martinur 14.12.2010 16:25:26

Blade.Max> Na webu kymco pro ČR stále uvádí cenu 159 000 KČ - Kymco 500 IRS
Limited. Pokud opět zvednou cenu, tak nic neprodají.
Mandy18 14.12.2010 16:27:52

V KV Racing nikdy nic nekoupim velmi spatne zkusenosti a atv karlovy vary nenachji
porjet kamos kupoval emu tractora a taky musel ho hned obednat nez aby ho
vyzkousel...TGB Blade se mi taky hodne libi ale par lidi uz me od ni odrazovalo
Blade.Max 14.12.2010 16:31:01

Mandy18> Stejně tak Tě může jiných pár lidí odrazovat od Glada X-6 (nebo X-5).
Roxteedy 14.12.2010 16:37:33

Ali, na X6ce jsou už plasty jiný, lepší. Měkkčený a s výměnnýma lemama. Nikdy jsem
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Glada "na budce" neměl, ale z lesa vim, že se starýma plastama je to nesrovnatelný. 
Martine, cožto že nejlépe doporučuješ Kymco? Blade Tě něčim nazlobil? Já osobně mam
ke Kymcu dost averzi a popravdě ani nevim proč. Asi kombinace
ceny/konstrukce/velikosti... Kucí, hlavně mi neberte za slovo, viděl sem ho jen na netu
(y)  Mandy, přesně tak jak říká Blade.Max - jak Tě někdo odrazuje od něčeho, co
nemá, tak je to informační hodnota nula a jen Tě to mate (n)
Mandy18 14.12.2010 16:42:50

No je fakt ze nekdo rika ze slysel od toho a to je paty koleno!! Tak se zeptam na
posledy a bez pripominek co mam koupit!! A v patek si ji obednam! Goes 625i max
Nebo ojeta grizzlynka 660 nebo 700, Ojetea Suzuki Brutalforce , Kawasaki Kingquad
700 tez jeta a nebo nova TGB BLADE 550 LT iRS Diky
Blade.Max 14.12.2010 16:44:39

Roxteedy> Ikdyž Glada nemám, ale taky se mi zdálo, že nová generace Gladiatora má
plasty kvalitnější než ta stará.
Blade.Max 14.12.2010 16:47:32

Mandy18> Pokud trváš na nové Goes... tak radši JM Gladiator (předsi jen je to
zaběhnutější obchodní značka, má široké zastoupení tady i na Slovensku, dostupnost
dílů taky zajištěná. Nebo nového Blada. :-D
martinur 14.12.2010 16:47:48

Roxteedy> Kymco je o něco málo kvalitnější než TGB (spolehlivost, intervaly servisu),
ale TGB má lepší design. Kolega Mandy, co založil vlákno asi ve skutečnosti doopravdy
zatím nevybírá.  Když opravdu vybírám, tak objíždím prodejce 50 km kolem bydliště a
hlavně mne zajímají technické parametry, servisní intervaly, ceny garanček,
dostupnost servisu a další. Případně se domluvím s někým z QM, abych jej navštívil.
Mandy sorry, ale vlákno na mne působí, že chceš trumfnout kamarády že vybíráš
4kolku, ale nic koupit nechceš. Ptáš se naposledy, tak ti radím - objednej podle sebe a
nehraj na foru divadlo. na to jsou tu jiní :-).
Roxteedy 14.12.2010 16:51:50

Kup si flašku, večer jí ztrestej a od zejtřka to udělej tak, jak píše Martin  
Mandy18>No je fakt ze nekdo rika ze slysel od toho a to je paty koleno!! Tak se
zeptam na posledy a bez pripominek co mam koupit!! A v patek si ji obednam! Goes
625i max Nebo ojeta grizzlynka 660 nebo 700, Ojetea Suzuki Brutalforce , Kawasaki
Kingquad 700 tez jeta a nebo nova TGB BLADE 550 LT iRS Diky

Blade.Max 14.12.2010 16:53:36

Mandy18> Jinak bacha u těch ojetejch, ze kterých si vybíráš! Suzuki Brutalforce ani
Kawasaki Kingquad se nikdy nevyráběly! :lol: Tak abys nenaletěl nějakému
podvodníkovi (a v garáži neměl nějakýho nejdržšího "Bashana" na světě). :lol:
Mandy18 14.12.2010 17:07:52

To zase ne Tak pokud jsem to napsal spatne se omlouvam...Kupovat chci jak rikam byl
jsem v KV racingu ve varech tam ma zastoupeni kymco vzivote chych si tam nekoupil
ani matku na kolo a pak tady mame yamahu a tam pouze funglovka .... Tak v patek si
neco obednam a pak dam vedet...
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cort 14.12.2010 17:09:23

Máte štěstí, že jdu zrovna kolem. ;-)   Čtyřkolku nekupuj, žere to čas, peníze, ba
dokonce i nervy. Na pozérství je vhodnější (i levnější) zakoupit motocykl (nejlépe R1).
Mandy18 14.12.2010 17:09:40

A dodatecne kolku si koupim na 100% jen sem si nebyl jistej tema znackama opravdu
se v tom nevyznam kolku sem nikdy nemel tak se omlouvam za otazky pro vas kolkare
najivni ale kazdy jsme zacinal!
Mandy18 14.12.2010 17:10:58

Motorky mam 3 a to me uz opravdu nebavi Honda Varadero je srot nikdy vic Honda
VFR 750 s tim je nuda a Jedine co mam rad je moje jawicka 555 parez
xsob 14.12.2010 17:17:54

Roxteedy> Zkušenost s novýma plastama na X 5-6. Jemě pod nulou, na travnatým
kopci si lehl na bok při nulový rychlosti, výsledek zadní blatník 15cm a přední 10 cm
prasklina. Ještě tomu do kvality dost chybí, o mé ludře nemluvě. V mrazu to praská
sotva projdu kolem :lol: (n)
BudMXU 14.12.2010 17:22:03

Mandy18>Motorky mam 3 a to me uz opravdu nebavi Honda Varadero je srot nikdy vic
Honda VFR 750 s tim je nuda a Jedine co mam rad je moje jawicka 555 parez

 Ten věk co uvádíš je pravda? Jestli jo, tak kde si vzal v 18 na tři motorky a teď chceš
dokonce kupovat 4 kolku.
martinur 14.12.2010 17:23:45

Mandy18>Motorky mam 3 a to me uz opravdu nebavi Honda Varadero je srot nikdy vic
Honda VFR 750 s tim je nuda a Jedine co mam rad je moje jawicka 555 parez

 To jsi mne jako bývalého motorkáře se 100 000 km na kontě neskutečně rozesmál
:lol: .  Jedny z nejlepších motorek na trhu, jedna šrot a druhá nuda ... (u)  Kolik toho
máš za ten rok, co máš papíry, najeto? Jak píše Cort, čtyřkolku raději nekupuj a když
tak jedině Can Am, s ničím jiným nebudeš spokojený. Založ raději nové vlákno - Can
Am 800 nebo Polaris 800 +o( .  Motorkáři nebo čtyřkolkáři, pro kterého je ježdění
srdeční záležitost stačí zmiňovaný Pařez (y) nebo Linhai 300.
Mandy18 14.12.2010 17:32:01

Takhle z Varaderem nesutecne problemy kupovany ojety a na ceste do olomouce my
praska vacka a nsaledky si umite predstavit a to VFrko nastartoat to je umeni a porad
vynechavaji valce a je to tezky do zatacek neohrabany...Jinak penize na motory jsem
vzal protoze uz os svejch 16 pomaham tatovy z firmou mame velkou stavebni firmu..
ready650 14.12.2010 17:39:02

tak malý Varan problémy s vačkami má,to se všeobecně ví a jak to napravit,se taky
všeobecně ví. pokud by to byl velký Varan,byl bys asi první,kdo ho dostal na vačky.VFR
v 18-ti?kdepak s tím jezdíš? ;-)  já jen,že podobný případ mi loni v Buchlákách sestřelil
kámoše.(19-ti letý boreček na GSX-R litru)
martinur 14.12.2010 17:39:29
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Mandy18> Motorky jsi kupoval sám?  Také po poradě na nějakém internetovém foru? 
Jaké byly roky výroby těch motorek (pro zajímavost) a kolik měly najeto? Varadero
125, nebo 1000?  Větší držák, univerzálnější a spolehlivější motorku než Hondu VFR
neznám :-).
cort 14.12.2010 17:45:45

Mandy18> Kontrolní otázka. Kolik má VFR válců?
xsob 14.12.2010 17:53:19

Hoši co se tady divíte. Na motorkách mě otec učil jezdit v 6 letech a s autem v 10. V
autoškole jsem učitele učil couvat s vlekem podle zrcátek. Holt někdo začíná dřív.
ready650 14.12.2010 18:24:02

cort> a co je V-TEC :lol: to není na tebe,vsadil bych se,že ty to víš.já jen,jestli tady
kolega ví,co má doma co se týče zkušeností,beru,spousta mladých jezdí od mala a
umí.jen ta legislativa......
xsob 14.12.2010 18:37:11

ready650> Legislativa - když nás příslušník chytil na pařezu (já 6, brácha9), dal nám
na prdel, vypustil kolo a příště to řeknu tatovi. Tak to bývalo na vesnici v dobách
žlutobílích Škoda 105. Holt věděli že s tím traktorem, nebo autem na poli někdo musel
popojíždět, když dospělí nakládali řepu, nebo pytle s obilím ;-) Dneska to všechno
smrdí soudy.
ready650 14.12.2010 18:48:31

jsi lepší,já měl první homecrooss v 11 letech :lol: ale na silnici jsme s tím
nepáchli,taťka by mně zabil. ten expert,co mi loni sestřelil kámoše,neměl plné A,takže
šel k soudu,dostal podmínku a to nejdůležitější:celou škodu včetně zásahu musí
uhradit!!!!pojišťovna nezaplatila nic,respektive zaplatila vše a teď to po něm vymáhá.
cort 14.12.2010 18:52:50

Tady nejde o to kdo kdy začínal, spíš o přístup zakladatele vlákna. :-)
Mandy18 14.12.2010 20:27:10

Takze vfrko ma 4 valce vodou chlazeny je to 6ti kvalt ja v tom mam neakych 74kw
nebo kolik to presne ma v predu ddvojce kotoucu brzdice nisin jinak ma jeste stale
manualni sitic nalevo na riditkach VFRko je 1989 a Varadero je 125ccm rok 2003 Jinak
kvuly VFRku sem prisel o papiry na malou motorku a pak kvuly octavii TDI jsem prisel
o papiry na vse a dostanu je zpet 17 unora :D A jinak motorku jsem si kupoval sam a
ne zadny fora varadero sem si zamiloval velikosti a hlavne ze to je cestak ::A pokud
nekdo neco potrebuje mam ho na prodej po dilech ...A prilozim foto do profilu.
Mandy18 14.12.2010 20:33:54

To je Varanek jeste za pojizdnyho stavu :D  Odeslání obrázku selhalo. Vypršel limit 60s
(problem na serveru Imageshack)
martinur 14.12.2010 20:35:09

Mandy18> Co takhle zkusit nejdřív koupit něco levnějšího 4x2?
Mandy18 14.12.2010 20:38:35

No taky sem uvazoval ale 4x2 nechci bydlim da se rict v horach a to 4x2 s tim se nikam
nedostanu ...
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manas76 14.12.2010 20:38:59

Mandy18>Takze vfrko ma 4 valce vodou chlazeny je to 6ti kvalt ja v tom mam neakych
74kw nebo kolik to presne ma v predu ddvojce kotoucu brzdice nisin jinak ma jeste
stale manualni sitic nalevo na riditkach VFRko je 1989 a Varadero je 125ccm rok 2003
Jinak kvuly VFRku sem prisel o papiry na malou motorku a pak kvuly octavii TDI jsem
prisel o papiry na vse a dostanu je zpet 17 unora :D A jinak motorku jsem si kupoval
sam a ne zadny fora varadero sem si zamiloval velikosti a hlavne ze to je cestak ::A
pokud nekdo neco potrebuje mam ho na prodej po dilech ...A prilozim foto do profilu.

  kvuly VFRku sem prisel o papiry na malou motorku a pak kvuly octavii TDI jsem prisel
o papiry na vse - to jsou opravdu zákerný vozy, a neni náhodou chyba někde jinde než
v těch dvou strojích ? :-$ (s)
cort 14.12.2010 20:39:20

Mandy18> V nebo v řadě? (sorry, ale jsem hrozně zvědavej)
Mandy18 14.12.2010 20:41:28

Samozrejmne ze to je V :D Kdyby sla pridat fotka tak pridam a dokonce i video jak se
to snazim marne nastartovat po zime :D
Mandy18 14.12.2010 20:43:23

No tak za to varadero nemuzu s tim sem najel par kylometru a konecna jedina vec co
jede porad je byvala CZ CAGIVA 180
Luboš 14.12.2010 20:57:29

a jestli se ptáš na to VFR, tak ojetou značku, dřív nebo pozděj se ti čína rozpadne a
prodáš to s velkou ztrátou, to nemluvím o komfortu jízdy a spolehlivosti a sehnat se dá
taky, měl jsem teď doma KQ rok starý, 1300 km, v podstatě funglovka za 150, chlap
měl prachy, nebavilo ho to, tak se toho prostě zbavil, skoro to nevidělo bahno, gumy
sedřené asfaltem, ale jestli to chceš jenom na ukazování, tak...
Mandy18 14.12.2010 20:59:45

Ne ne rad se bahnim a td uz i z motorkou jsem takhle jezdil.. A hlavne v zime na
hrabani snehu a neaka ta prace ze drevem...Ale priznam se ze strojum davam hodne
zabrat...
jarmil41 15.12.2010 09:19:56

Mandy18>Jestli můžu poradit tak si hlavně nekupuj žádnou čínu a neposlouchej ty
rady: čína stačí,je to nový,atd... já měl dvě a stačilo my to a největší sr...č je
gladiátor...prodělal sem na nich cca 100000..mám už druhý kq a ani na jednom se nic
nekazilo a nekazí...a to mám teď najeto 9800.
1Pegas 15.12.2010 09:22:22

. :lol:
Mandy18 15.12.2010 12:34:25

Tak tohle je pekna rada a TGB je cina nebo jak to vlastne je???
martinur 15.12.2010 12:38:16

Mandy18> Je to tajvanec. Pošlu ti v SZ odkaz.
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Roxteedy 15.12.2010 13:41:36

Mandy, prosim Tě, je úplně jedno, kde se co dělá - vybírej kolku, ne stát původu (y)
1Pegas 15.12.2010 13:44:59

Proč ne? Když zvolí taiwan a čínu, tak má min 50% dílů v kterékoliv kolce. :lol: :lol:
:lol:
Roxteedy 15.12.2010 15:01:31

1Pegas> přitlač :-DD
martinur 15.12.2010 15:12:03

Roxteedy> Hlavně ať se Mandy sveze na několika 4kolkách a porovná, co mu vyhovuje.
Zůží výběr a pak jej zde předloží k posouzení B-) .
cort 15.12.2010 15:28:06

Je přísloví, který sem asi pasuje "Komu není rady, tomu není pomoci."
Roxteedy 15.12.2010 16:44:56

martinur, cort> jojo, lítací pejsek Falco, prostě Never ending story (y)
martinur 15.12.2010 17:13:53

Roxteedy> Možná ne chlapi :-). Mandy se chová na foru slušně a je mladej, má jiné
zkušenosti.  Formou SZ jsem mu sdělil nějaké zkušenosti, když jsem vybíral sám a jak
bych vybíral nyní.  Protože dát to sem, tak se zvedne opět nesmyslná diskuze.  Napsal
jsem můj žebříček pořadí značek a modelů v Mandym udávané ceně a potom žebříček
ve vyšší cenové úrovni, ten byl jednoduchý :-).  Já v jeho letech jsem měl na výběr
Jawu 350 nebo MZ 150. Jawy tehdy bez úplatku ve Vyškově nebyly.  Na jaře 1989 přišli
do ČSSR první MZ-150. Prakticky každý je hanil, ale jsem je znal z NDR z dovolené od
kámoše z Drážďan. koupil jsem snad první MZ na okrese a za 15 měsíců jsem najel 18
000 km, jednou jsem to přidřel, často hořely pojistky, ale nikdy bych třeba neřekl, že
to byl šrot. Naopak.  Tím jsem chtěl říct, že lidi dnes zbytečně odsuzují nové značky
čtyřkolek. Jen čas ukáže jaká značka opravdu je.
Mandy18 15.12.2010 17:28:19

Pekny koment :) Svezl jsem se na par kolkach a uz jsem pevne rozhodnutej!! Koupim
TGB Blade 550 v te prodlouzene verzi + zimni vybava k tomu myslim ze budu
spokojeny bude to ma prvni kolka tak hned nebudu honit neakeho polarise nebo can
ama 800 EFI za skoro pul mega co sem koukal...Kdyz se do jezdeni zamiluju nerikam
ze casem na to nepristoupim ale ted rozhodne ne :)
martinur 15.12.2010 17:54:16

Mandy18> Aby bylo jasno, v SZ mu TGB vymlouvám :lol: . TGB je držák, ale má
slabinu toho předního difu. Jezdecké chyby řidiče a další okolnosti, které mnohé 4kolky
přejdou a nic se neděje, tak u Blade mohou způsobit poškození difu. Ale co vím, tak
ASP to každému (kdo psal na forum o prasklém difu) pozitivně vyreklamovala. 
Nicméně je to slabina. Ale stačí přidat "pouhých" 70 000 KČ je KQ nebo Medvěd.
BudMXU 15.12.2010 19:33:25

Mandy18>Tak ji potom nezapomeň dát do profilu.
Mandy18 15.12.2010 19:57:47
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No abych pravdu rekl auta jsou na tom stejne delam v autoservisu uz neaky ten patek
a holt neake auto je na neco dobre a dalsi zas na neco jineho a neake ty obcasne
poruchy me nebudou vadit... Blade se mi libi tim jak je robusni a ma super design uz
jsem rozdodl dalsi kolka treba bude polaris nebo neco jinneho ale pro zacatek koupim
tohle...A jedine co ted resim je barva ale asi bila :D
martinur 15.12.2010 20:19:56

Mandy18> Nespěchej :-). Opakuji se po X-té, nejdřív se na nečem pořádně svez.
Mandy18 15.12.2010 20:24:13

Rad bych ale svezt se muzu maximalne po dvore atv bohuzel nic vic.
martinur 15.12.2010 20:27:29

Mandy18> Kontaktuj například někoho tady z fora ve svém okolí.
Mandy18 15.12.2010 20:28:54

Pokusim se nekoho najit kdo by byl ochotny :)
Roxteedy 15.12.2010 21:04:01

Mandy18> každej prodejce Ti to asi umožnit nemůže, ale importér jo. Tak si je vobjeď
a zkoušej, pozoruj, vybírej. Peníze držís v pazouře Ty, tak kde se k Tobě nechovaji
dobře, jdi jinam (y)  Užij si to, ty prachy Ti dalo práci vydělat (y)
Petr_quad 15.12.2010 21:41:38

martinur>Mandy18>  Nicméně je to slabina. Ale stačí přidat "pouhých" 70 000 KČ je
KQ nebo Medvěd.

  A stačí ubrat 20 000 a je za to X6 mod. 2011 :-D :-D :-D
Cali 15.12.2010 21:45:39

Petr_quad>martinur>Mandy18>  Nicméně je to slabina. Ale stačí přidat "pouhých" 70
000 KČ je KQ nebo Medvěd.  A stačí ubrat 20 000 a je za to X6 mod. 2011 :-D :-D :-D

  přesně a nesere se přední dif :-DD
cort 15.12.2010 22:06:28

Petr_quad>martinur>Mandy18>  Nicméně je to slabina. Ale stačí přidat "pouhých" 70
000 KČ je KQ nebo Medvěd.  A stačí ubrat 20 000 a je za to X6 mod. 2011 :-D :-D :-D

  Dík, za možnost si prvně zkusit čudl "Nahlásit". :-)
Petr_quad 15.12.2010 22:22:08

cort>Petr_quad>martinur>Mandy18>  Nicméně je to slabina. Ale stačí přidat
"pouhých" 70 000 KČ je KQ nebo Medvěd.  A stačí ubrat 20 000 a je za to X6 mod.
2011 :-D :-D :-D  Dík, za možnost si prvně zkusit čudl "Nahlásit". :-)

  Není zač Corte.
Cali 15.12.2010 22:23:24
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co je čudl, a nahlásit?
Roxteedy 15.12.2010 23:10:15

a můžeš tahat stromy jako já :-DD   
Petr_quad>martinur>Mandy18>  Nicméně je to slabina. Ale stačí přidat "pouhých" 70
000 KČ je KQ nebo Medvěd.  A stačí ubrat 20 000 a je za to X6 mod. 2011 :-D :-D :-D

Roxteedy 15.12.2010 23:18:26

cort> Byť Petra považuju za kamaráda, tak nestranně beru jako přiměřený když tohle
napíše. Ikdyby by k tomu Kadel napsal "nebo za stejný peníze Kenema" nebo kdyby
ten qservisák Bažant napsal "za stejný peníze AC"  Je to vlákno, kde Mandy hledá
rozumy a hledá i kde si může kolku vyzkoušet. Tak proč by se prodejci nevtíravě
nenabídli?  Nepřiměřený bych pak bral, kdyby se tu začali hádat a shazovat druhý.  
Myslim Corte, že bonzuješ zcela zbytečně. Ale, Tvoje volba (n)
cort 16.12.2010 00:10:52

Roxteedy> Tuhle ryl Petr do Karla kvůli reklamě. Dnes to dělá Petr Jing má být stejný s
Jang.
Mandy18 16.12.2010 00:27:00

Tak jsem koukal ruzne po profilech po ty X6 je to taky peknej stroj a slysel jsem ze
Journeyman ma super servis..
Aligator-max 16.12.2010 06:50:37

Mandy18>Tak jsem koukal ruzne po profilech po ty X6 je to taky peknej stroj a slysel
jsem ze Journeyman ma super servis..

  1. zásadní chyba nevybírej podle vzhledu ale podle využití kolky.  psal jsi že chceš
brodit jezdit marasem a tudíž si myslím že lepší varianta je jetá kvalita  než nová nižší
kvalita .  Protože i ti prodejci a servisáci nejsou paka a pokud se ti nečo vysere a uvidí
něco takového  

  Tak věřím že z 95 % budeš na vině a závadu jsi si zapříčinil sám používáním stroje
nepřiměřeným spůsobem.
Cali 16.12.2010 08:49:38

Tak v tom případě Suzu a ode mě :lol: :lol: :lol:
Kartkarel 16.12.2010 11:04:13

Tak jdu právě kolem a koukám, že je někdo bezradný s výběrem :lol: Každý tady hájí
svoje, tak že bych taky přispěl troškou do mlýna??? Ale to by byla reklama a to přece
nemůžem ne??? Takže Kvíz! Co je lepší, spolehlivější a líp to jede jak Goes, X6 nebo
TGB550??? Kde se nevyskytují žádné vadné série dílů, nepraskají tomu nádrže,
diferenciály a navíc to má i levný díly?? Na co si tu ještě nikdy(!!!) žádný uživatel
nestěžoval (a to hovořím i o ojetinách třeba s 15.-20. tis km!), co v terénu ujede i KQ
ačkoliv to má menší obsah??? Co má absolutně nejtrvanlivější motor vyrobený v
Evropě??? Co je cenově srovnatelné s uvedenýma kolkama??? Nápověda: není to
dvouválec ;-)  Kdo se chce podat, ať mi písne do SZ :lol: :lol:  Přeji hezký den!!! B-)
Aligator-max 16.12.2010 12:11:19
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Kartkarel> tomu karle sám neveris ale jako příběh jsi to napsal pěkně ale nemyslím že
tvé canamy jsou tak moc levné na dily oproti jiným kolkam kazdopadne vyvracet ti to
nebudu protože to nemá význam každopádně si to stebou klidně rozdam ty na c 400 a
já na svém KQ
Mandy18 16.12.2010 12:34:22

Krasna fotka presne takhle se mi to libi to je styl pro me :) Ale kdyby to byla kolka z
najezdem okolo 500 km tak nevidim problem ale jetou ze 4000km si nekoupim...Pokud
nekdo ma na prodej neaky malo jety kvalitni stroj at da vedet do SZ pokud ne jak bud
koupim journeymana a nebo tgb
1Pegas 16.12.2010 12:36:49

Kartkarel> Myslíš ty ND vyrobené v číně? :lol:
1Pegas 16.12.2010 12:41:48

Mandy18> Vždy jsou všechny málo jetý, navíc po silnici.
Tomas-JM 16.12.2010 12:43:11

1Pegas>Mandy18> Vždy jsou všechny málo jetý, navíc po silnici.

  ...a pouze za hezkeho pocasi :D
Roxteedy 16.12.2010 13:57:00

Kartkarel> ty si fakt bejk :-DD   :lol: :lol: :lol:
Roxteedy 16.12.2010 13:57:58

Taky dobrej joke (y) Chlapi, tady se čovek nasměje, jak kdyby to bylo Rychlýho Tygra
vlákno :lol:   
1Pegas>Mandy18> Vždy jsou všechny málo jetý, navíc po silnici.

Roxteedy 16.12.2010 13:59:15

(y) Jo, taky mně ty jejich hádky neba...  Ale když si každej slušně a rozumným
způsobem nabídne svoje věci, proč ne (y)  Kadel i velice vtipně :-DD   
cort>Roxteedy> Tuhle ryl Petr do Karla kvůli reklamě. Dnes to dělá Petr Jing má být
stejný s Jang.

martinur 16.12.2010 14:01:10

Mandy18> Při špatném zacházení a při zanedbaném servisu se kazí každá 4kolka.  Na
bazaru (i jinde na webu) se často nějaký jetý japonec objeví, ale nepamatuji, že by se
tu objevila nějaká málo jetá japonská 4kolka. Třeba Suzuki KQ se inzerují celkem 3: -
KQ 700 bez papírů - nebrat, - KQ 700 bez udání roku výroby, 8400 km - nebrat, - KQ
700, 2007, 4500 km - ta jediné by se hodila vzít, samozřejmě po projetí a shlédnutí
zkušeným čtyřkolkářem, nejlépe majitelem podobného stroje. Málo jetá Yamaha Grizzly
s papírama od srpna na bazaru žádná.
martinur 16.12.2010 14:02:20

Roxteedy> Máš rád spiritismus? Vzýváš mrtvé duše B-) ?
Roxteedy 16.12.2010 14:12:01

Stránka 12/18
05.01.2011 17:15:01

Motorkáři.cz



Goes 625 max a nebo ojeta Grizzlina??
http://www.quadmania.cz/forum-detail/?ft=3147&fid=8

martinur> ??? jak to myslíš ??? +o(
Cali 16.12.2010 14:18:39

Martinur já tam objevil :-)
martinur 16.12.2010 14:21:15

Cali> Tak sem hoď Mandymu odkaz.  http://www.quadmania...-4x4-eiger-4632.html
Za 150tisíc.
martinur 16.12.2010 14:24:00

Roxteedy>martinur> ??? jak to myslíš ??? +o(

 Odpovídám v SZ a omlouvám se Mandymu za zasírání vlákna :-).
Kartkarel 16.12.2010 15:28:43

Aligator-max> tak jo, už jsem tě stejně dlouho neviděl, dáme závod...ale já na to
raději posadím Radka a budu se na vás koukat... B-) Co třeba o víkendu??? ;-)  A na tu
legraci dám tenhle fungl novej stroj ;-)  

cort 16.12.2010 15:32:27

Kartkarel> To Ti nestačí, že už se jednu málem zabil? :-D
Kartkarel 16.12.2010 15:34:22

cort> a ty budeš dělat rozhodčího!!! :lol: :lol: :lol:   A kdo prohraje, platí flašku
Ballantinky!!! :lol: Ještě se někdo přidá???
cort 16.12.2010 15:40:21

Kartkarel> A kolik za tu funkci dostanu? :-D
1Pegas 16.12.2010 15:45:23

Kartkarel> Hlavně si nezpomeň vzít značku. Touhle dobou bejvají stánky s párkama už
zavřený :-P
Kartkarel 16.12.2010 15:52:08

1Pegas> no ale tak se stalo jednou...ale zase sem to ukecal B-)  Cort> no je to čestná
funkce, dostaneš čestné uznání a fotografii před nastartovaným CanAmem :-DD
cort 16.12.2010 15:57:57

Kartkarel> To by šlo. Ale musí mít RPM tak 1500. :-P
Aligator-max 16.12.2010 17:54:47

Kartkarel>Aligator-max> tak jo, už jsem tě stejně dlouho neviděl, dáme závod...ale já
na to raději posadím Radka a budu se na vás koukat... B-) Co třeba o víkendu??? ;-)  A
na tu legraci dám tenhle fungl novej stroj ;-)  

  neschovávej se za nějakého Radka tys napsal že tvůj jednohrnek pojede suzu takže ty
nebo nikdo a tím pádem to beru tak že jsi napsak hovadihu nemám zájem si něco
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dokazovat ale reaguji na to co píšeš
Cali 16.12.2010 18:50:47

no já si na 750 s mojou Tentoumushi netrofám ale kenema jednohrnek 400kilo ale bez
Radka +o(
xsob 16.12.2010 18:57:44

Cali> Nazdár. Hhele ono s Radkem musí jet všechno. Si vem že na kolku přibude jen
15 Kg :-D , to je pak jako na dálkový ovládání :lol: . Proto ho Kája strká do všech
soubojů :lol:
Cali 16.12.2010 18:59:28

xsob> nazdar :-DD já Radka neznám já chcu Káju +o(
xsob 16.12.2010 19:01:26

Cali> no jo, to pak ale musíš jet ve dvou, aby jsi dorovnal hendikep :lol:
Cali 16.12.2010 19:03:00

xsob> si tady připadám jak na Velké Pardubické dovažováním :lol: eště že po mě
nechceš ať hubnu :lol:
xsob 16.12.2010 19:10:40

Cali> Jinak ten Can je dobrá volba, když někdo nepotřebuje raketu!
Mandy18 16.12.2010 19:41:16

Tak jsem se dneska svezl na suzuki kongquad 750 no super zazitek a po tehle
zkusenosti vim ze 400 nebo 500 asi bude malo :(
martinur 16.12.2010 19:42:25

Mandy18> Tak vidíš (y) . Můžeš začít šetřit.
Mandy18 16.12.2010 19:48:15

no setrit ne spis koupit :D
Kartkarel 16.12.2010 23:34:17

Aligator-max> Ale Alešu, víš, že mě ujede každý i na Bashanu :lol: Navrhuji nasadit
Stiga, stejný jezdec, stejná dráha, jiný kolky ;-)  

Mandy18 17.12.2010 00:24:34

Stig je borec :) Ale jab byl v Top gearu jako schumacher tak tomu moc neverim ze stig
je prave on! :D
Aligator-max 17.12.2010 06:48:15

Kartkarel> Ne z teho se nevykecáš víš že já se chytám každé hovadiny :lol:  jinak
žluťásek je krasavec ;-) šak víš co myslím
Aligator-max 17.12.2010 06:50:57

Mandy18> Když jsi koupíš KQ tak mi uděláš radost že rozšíříš naše řady ale pokud
sáhneš po jiné technice z ccm nad 600 od zajetých výrobců tak chybu rozhodně
neuděláš (y)
1Pegas 17.12.2010 07:44:56
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Prostě kdo má obsah větší než 600ccm, tak je pořádnej chlap. Ostatní jsou jenom
hračky pro chuďase (n)
martinur 17.12.2010 07:59:21

1Pegas> Jako předloni na Quadu.cz. Jistý uživatel Quadimodo mne jasně upozornil, že
moje tehdejší Adly 280 je hračka pro malé děti, tudíž můj názor v diskuzi má malou
váhu :lol: .
FIGURA 17.12.2010 08:01:53

1Pegas> kdo chce jezdit terének, tak by 700 měl mít. Ve výjezdech je znát každej
koník, chlape (y) ;-)
Roxteedy 17.12.2010 08:09:08

škoda, uteklo mi to vo fous... 594ccm...  tomu se říká pech... :´-(    :lol: :lol: :lol:
1Pegas 17.12.2010 08:09:25

Ali to, ale napsal tak jak to napsal. Je mi to jasný, nemám obsah přes 600, tak je můj
názor nedůležitý. :o
Petr_quad 17.12.2010 08:17:00

Pracovat se dá úspěšně i s dobrou třístovkou. Velký objem je dobrý hlavně pro
dynamickou jízdu. Nikdy si u nás žádný sedlák nestěžoval, že by jeho Linhai něco
nezvládl. :-)
Mandy18 17.12.2010 08:23:38

:D :D No ja zase beru to ze obsah nicim nenahradis a proto se snazim sehnat co
nejsilnejsi mozna to pro zacatek prehanim ale nekupuju kolku na rok tak kdyz uz tak
uz :)
1Pegas 17.12.2010 08:28:26

Tak potom jedině AC 1000.
Mandy18 17.12.2010 08:30:04

Taky uz jsem koukal pekna hracka no :D Ale to uz bych si radsi koupil jetou Audi A6
3.0 TDI :D :D
FIGURA 17.12.2010 08:32:26

1Pegas> Ali evidentně využívá kolku úplně jinak než Ty, tak to vidí jinak, víš ;-)   Nic
víc za tím nehledej :-)   Roxi, Ty teda máš pech : Měl bys zapřáhnout Vlkovu
vyvážečku, tím to doženeš :-DD :lol:
Aligator-max 17.12.2010 08:46:27

Jo jo nikoho nenapada proměn je kolkam i kdyz bude jezdit na no name bral jsem to
podle toho jaké psal uživatel nároky a co chce jezdit a o bahně trialu a výjezdem vím
své a není to příjemné když citis pod prdeli že ti dochází výkon  Každopádně každý má
jiné nároky a kritéria já měl 4 kusy než jsem se uspokojil cena vs výkon
Cali 17.12.2010 08:53:51

nějak ste kluci vyměkli Ali a Kájo? :lol:
Cali 17.12.2010 09:05:21

Mandy18>Taky uz jsem koukal pekna hracka no :D Ale to uz bych si radsi koupil jetou
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Audi A6 3.0 TDI :D :D

 Tak si ji kup a neptej se nás na kolky +o(
t00ny 17.12.2010 09:08:38

:D ze ctyrkolka ktera nema obsah nad 700 je pro chudase? :D tyvole yfz 450 je pro
chudase? tak se probud chlape boze :/ ty stim tvym bladem :/ by sis ani neskrtl
1Pegas 17.12.2010 09:12:56

Srovnávat sportku s pracákem je nesmysl, ale alespoň si můžeš honit triko a jako
někteří tady nezapoměň dodat, že je to, a to je důležitý, japonec.
Cali 17.12.2010 09:18:09

1Pegas>Srovnávat sportku s pracákem je nesmysl, ale alespoň si můžeš honit triko a
jako někteří tady nezapoměň dodat, že je to, a to je důležitý, japonec.

 Proč mu podsouváš to co neřekl že má Japonce?
martinur 17.12.2010 09:24:16

Cali> Nazývat zrovna Pegase volem je nesmysl a ":/ ty stim tvym bladem :/" tohle
bohužel hovoří jasně ...  16-ti letý "závodník" bez profilu ...
martinur 17.12.2010 09:25:11

t00ny>:D ze ctyrkolka ktera nema obsah nad 700 je pro chudase? :D tyvole yfz 450 je
pro chudase? tak se probud chlape boze :/ ty stim tvym bladem :/ by sis ani neskrtl

 Za prvé jsi Pegasův příspěvek zřejmě nepochopil. Za druhé se kroť :-).
martinur 17.12.2010 09:26:10

Aligator-max> Aleši, jakou jsi koupil první 4kolku? V profilu ji nevidím.
Cali 17.12.2010 09:29:15

martinur>Cali> Nazývat zrovna Pegase volem je nesmysl a ":/ ty stim tvym bladem :/"
tohle bohužel hovoří jasně ...  16-ti letý "závodník" bez profilu ...

 Já ho nenazývám volem. Jen že mu podsunul toho Japonce.
Mandy18 17.12.2010 09:30:49

Koupit si ji nechci ale chtel bych najit cloveka kterej je ochotnej dat pul mega za kolku
:) to uz je asi narez..A pridam se taky si myslim ze i kolky pod 700ccm plni svuj ucel..I
z linhajem 300 se da neco udelat treba hrabat snih :) A jezdit na nakupy :) staci ne??
:)
Aligator-max 17.12.2010 09:31:48

martinur> chvíli jsem jezdil na max 4 a taky kodak 400 ale to už je minulost :)
martinur 17.12.2010 09:32:47

Cali> Ty nééé Cali :-), to mne vůbec nenapadlo +o( . To píše ve svém příspěvku ten
mladý závodník.
1Pegas 17.12.2010 09:35:55

Stránka 16/18
05.01.2011 17:15:01

Motorkáři.cz



Goes 625 max a nebo ojeta Grizzlina??
http://www.quadmania.cz/forum-detail/?ft=3147&fid=8

Cali> a yfz 450 o které se zmiňuje je podle tebe co? To si tam podsunul sám. Nejdřív si
přečti pořádně kdo co píše.
1Pegas 17.12.2010 09:38:12

Ale dost bylo zbytečného zasrání vlákna, admine smázni ty moje keci mimo téma.
Cali 17.12.2010 09:38:31

1Pegas> :lol: :lol: :lol: nebuď tak upjatej :-DD  Martinur :-DD  čekám čekám Alda je
nachystanej a Kája nikde? :-(
Aligator-max 17.12.2010 09:40:59

Cali>nějak ste kluci vyměkli Ali a Kájo? :lol:

 To se pletes já nic nevzdal ale karlovi se do toho nechce q cpe mi nějakého náhradníka
o co já mu nestojím
martinur 17.12.2010 09:41:07

Aligator-max> V Brodku u Prostějova je pěkná dráha, to máte s Karlem oba na půl
cestě :-). Bude z toho pěkné video a článeček?
Aligator-max 17.12.2010 09:43:51

martinur> proč ne jsem pro každou spatnost no baterka v mobilu mizí tak čau třeba
kolem obědu :lol: :lol:
Cali 17.12.2010 09:44:28

Aligator-max> píšu že si nachystanej a Kája nikde :-(
Cali 17.12.2010 09:46:51

Aldo zdar :-DD taky valím Pípa čeká :lol:
Aligator-max 17.12.2010 09:58:46

Cali> Před tím jsi psal něco jiného ale to je fuk co je fajn našel jsem nabíječku tak se
tu mužů ještě potulovat než mi dojede tatra
Kartkarel 17.12.2010 13:34:30

Aligator-max> no já jsem navrhoval Stiga.... já jako tělesně handicapovaný nemůžu
přece závodit!!! :o
xsob 17.12.2010 14:05:09

Kartkarel> Karle ty nemáš ruku? (u) :lol:
Roxteedy 17.12.2010 14:27:12

že voni ti jí usekli :lol: :lol: :lol:
Aligator-max 17.12.2010 17:29:50

Kartkarel>Aligator-max> no já jsem navrhoval Stiga.... já jako tělesně handicapovaný
nemůžu přece závodit!!! :o

  nevím včem si mimo já to bral tak jak jsi to napsal příště se rozmysli co napíšeš než
napíšeš nějakou výzvu nebo spíš něco co nemůžeš splnit
Xawerius 18.12.2010 10:37:53
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já bych vzal jetou g700 nebo kq750
Palečkář 18.12.2010 22:54:49

(y) :-DD Roxteedy>
fanisko 04.01.2011 09:54:29

Petzl>1Pegas> Já bych si ale nedovolil tvrdit že čína je špatná.Řeknu jen....Žádná
4kolka není dokonalá ani nejlepší...

 Tady něco nechápu Petzl +o( Toto jsi napsal 27.10.2010 Nevypadá špatně to určitě
neee,je to ale zase nepovedená kopírka něčeho kanadského nebo amerického?Opravte
mě když tak....Hrůza děs kolka která se bude líbit,bude se chválit asi jen tak že pěkně
vypadáda a co dál,každopádně jí prověří čas:)Potom tady zase budou lidi brečet že jááá
si ten čínskej nebo tajvanskej šmejd kupoval,za ty prachy:).Musím se smát........No jen
tak dááál...Nehodlám rejpat ale Dinli pro mě není značka..Ani žádná jiná čínská sr....
(n)
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